
Zápis z pracovního setkání Školské rady dne 3. října 2018 

Přítomni:  Mgr. Zbyněk Hajn - předseda 

JUDr. Jiří Svoboda 

Mgr. Karolína Brabcová 

Mgr. Ondřej Wagner 

Mgr. Juliána Brodská 

Mgr. Lenka Lisá 

+ ředitel školy Mgr. Martin Molčík 

Program pracovního setkání: 

1. Projednání výroční zprávy za rok 2017/18 

Školská rada projednala výroční zprávu. Předmětem širší diskuse se stala témata:  

 navyšování počtu žáků x možnosti kapacity školy 

 procento přijatých žáků na střední školy, úspěšnost žáků v celonárodním 

testování 

 formy výuky Aj – pozitiva a negativa výuky rodilým mluvčím 

 Inspekční činnost ČŠI – inspekce na podnět ve věci financování výuky 

anglického jazyka na prvním stupni (pan ředitel Mgr. Molčík informoval 

členy rady o proběhlé návštěvě ČŠI – závěr: stížnost byla nedůvodná) 

2. Schválení výroční zprávy za rok 2017/18 

Členové Školské rady schválili výroční zprávu za rok 2017/18 jednomyslně. 

3. Informace o akcích proběhlých v uplynulém školním roce 

 Pan ředitel Mgr. Martin Molčík informoval členy rady o akcích pořádaným 

školou:  

 pravidelné sportovní kurzy a výjezdy 

 soboty za školou 

 zahraniční studijní pobyty 

 charitativní akce školy 

 Open House 



4. Klimatizace ve třídách 

Pan ředitel Mgr. Martin Molčík informoval radu o postupně probíhající instalaci 

klimatizačních jednotek do tříd hlavní budovy školy. V první etapě byla v loňském 

roce klimatizována dvě horní patra budovy, letos bude instalace  pokračovat ve 

zbylých patrech. Klimatizace je velmi oceňována dětmi i učiteli, představuje 

významné vylepšení pracovního prostředí ve třídách, zvláště v jarních a 

podzimních slunných dnech. 

5. Revitalizace zahrady 

Pan ředitel Mgr. Martin Molčík seznámil radu s dosavadními, zatím neúspěšnými 

pokusy o revitalizaci zahrady, jejíž možnosti neodpovídají narůstajícímu počtu žáků 

školy. Zeleň zahrady trpí, herní prostory přestávají počtům žáků vyhovovat. 

Školská rada shledala revitalizaci zahrady za nezbytnou, škola bude dál poptávat 

projekt přeměny zahrady a herních ploch 

6. Projekt přestavby budov v ulici Na Kocínce 

Školská rada prodiskutovala stav realizace projektu přestavby areálu „Kocínka“. 

Školská rada shledala za nezbytné uspíšit zahájení přestavby areálu dle již 

zhotovených projektů. Z důvodů stále narůstajícího počtu žáků v celé městské 

části Prahy 6 přestává kapacita školy vyhovovat a zajišťovat komfortní výuku a 

zabezpečovat příjemně strávený čas při odpoledních aktivitách. 

Členové školské rady proto přijali usnesení, že dokončení projektu bude za 

podpory členů rady prosazovat pan ředitel Mgr. M. Molčík na jednáních 

zastupitelsva Městské části Prahy 6. 

Zapsala: Lenka Lisá 


